
Protokół nr 24/20 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 26 października 2020 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Komisji dokonała 

sprawdzenia obecności poprzez łączenie się z każdym członkiem Komisji. 

Zofia Krzemińska otworzyła posiedzenie o godz. 10.00. Następnie zaprezentowała 

porządek obrad Komisji: 

1. Informacja dotycząca stypendiów, egzaminów maturalnych i zawodowych. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020. 

3. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Ad.l. 

Artur Juhnke, Inspektor Wydziału Edukacji, (...) zaprezentował sprawozdanie 

przedstawiające wyniki egzaminów maturalnych, a także wyniki egzaminów 

potwierdzających kwalifikacje w zawodzie. Poza tym Inspektor przedstawił 

nazwiska uczniów poszczególnych szkół, którzy otrzymali stypendia Prezesa Rady 
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Ministrów, Stypendia Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego, Stypendia 

Starosty Sępoleńskiego i Stypendia „Prymus Zawodu Kujaw i Pomorza". 

Przygotowane przez Wydział Edukacji, (...) materiały stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu. 

Ad.2. 

Artur Juhnke, Inspektor Wydziału Edukacji, (...) informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych za rok szkolny 2019/2020. (załącznik nr 2). 

Ad.3. 

Nie było projektów uchwał do opiniowania. 

Ad.4. 

W tym punkcie Przewodnicząca Komisji Zofia Krzemińska zapytała, czy to prawda, 

że Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Katarzyna Kowalczyk złożyła 

wypowiedzenie z funkcji dyrektora placówki. 

Odpowiedzi udzielił Starosta Sępoleński. Stwierdził on, że na chwilę obecną nie miał 

możliwości spotkania się z panią Kowalczyk osobiście, jedynie przeprowadził 

rozmowę telefoniczną. Jednakże Jarosław Tadych potwierdził tą decyzję obecnej 

Dyrektor. Stwierdził również, że Zarząd Powiatu nie wnosi żadnych uwag do pracy K. 

Kowalczyk. 

Radna Danuta Zalewska stwierdziła natomiast, że obecna Dyrektor jak dotąd pełniła 

tą funkcję najlepiej a jej odejście będzie niewątpliwą stratą dla placówki. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał również Andrzej Chatłas. Radny zapytał 

czy Zarząd Powiatu podjął już jakąś decyzję w sprawie umieszczenia w budynku LO 

w Sępólnie Kraj. jednej z instytucji okołopowiatowych. Koncepcja taka była jednym z 

pomysłów na oszczędności w oświacie. 

Starosta stwierdził, że w chwili obecnej tak ważne decyzje zostały wstrzymane w 

związku z utrudnieniami związanymi z epidemią. Jeśli sytuacja ulegnie poprawie 

zostanie w tej sprawie zorganizowane spotkanie w listopadzie. 
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Ad.5. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad posiedzenie Komisji 

zostało zakończone o godzinie 10.38. 

Protokołowała: Przewodnicząca Komisji 

Zofia Krzemińska 
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